
Organisatorisk beretning 2024–25  
 

Etter årsmøtet i 2025 har følgende personer hatt tillitsverv i Agder SV: 

 

Tillitsverv   Navn     Lokallag 

Fylkesstyret: 

Leder (AU)   Mali Steiro Tronsmoen  Kristiansand  

Pol. nedleder (AU)  Anniken Thomassen   Risør  

Org. nestleder (AU)  Fredrick Høyer-Berntsen*  Arendal   

 

Kvinnepolitisk kontakt  Renate Løland   Grimstad/Kristiansand 

Inkluderingskontakt  Eva Hinlo    Lindesnes  

Faglig kontakt   Jens Eckhoff    Kristiansand  

Internasjonal kontakt  Tonje Alvestad*   Kristiansand  

Miljøpolitisk kontakt   Anne Mette Seines   Kristiansand   

Styremedlem   Tor Aurebekk    Kristiansand 

Styremedlem   Jan Erik Johannessen  Evje og Hornnes 

Styremedlem   Jon Aslak Fintland   Farsund 

 

1. vara    Anija Markovina Wormsen  Farsund 

2. vara    Inge Kjøl    Arendal 

3. vara    Inger Margrethe Stoveland  Lillesand 

 

For fylkestingsgruppa  Mirell Høyer-Berntsen     

For SU    Sunniva Svenkerud/Sunniva Knudsen 

 

*Fredrick Høyer-Berntsen hadde permisjon fram til august 2024, og Tonje Alvestad hadde 
permisjon i perioden fram til oktober 2024. Varaer ble kalt inn i deres sted, og Jan Erik 
Johannessen ble supplert inn i AU for perioden fram til sommeren. 
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Landsstyrerepresentanter: 

Landsstyrerepresentant Mali Steiro Tronsmoen  Kristiansand  
Landsstyrerepresentant Fredrick Høyer-Berntsen  Arendal 

1. vara    Tonje Jondahl Alvestad  Kristiansand 
2. vara    Helge Thorbjørnsen   Froland 
3. vara    Anniken Thomassen   Risør 
4. vara    Eva Hinlo    Lindesnes 

 

Revisorer: 

    Per Gunnar Salomonsen  Kristiansand 

    Veslemøy Rabe   Arendal 

Vara    Mali Steiro Tronsmoen  Kristiansand 

 

Valgkomité: 

Leder    Per Gunnar Salomonsen  Kristiansand 

Medlem   Veslemøy Rabe   Arendal  

Medlem   Nils Justvik    Lillesand 

Medlem   Anne Gurine Hegnar   Grimstad 

Medlem   Julanne Lohnås   Lindesnes  

1. vara    Bent Inge Stedal   Lyngdal 

2. vara    Inger Slågedal   Birkenes 

 

Nominasjonskomité: 

Leder    Jens Eckhoff    Kristiansand 

    Eva Hinlo    Lindesnes 

    Inge Kjøl    Arendal 

    Nils Justvik    Lillesand 

    Atle Oanes    Kristiansand 

    Guri Idsø Viken   Tvedestrand 

    Emma Cassidy   SU 
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Organisatorisk status 
Agder SV hadde siden stiftelsen i 2018 fram til 2024 hatt den samme arbeids- og 
organisasjonsplanen som var blitt revidert årlig. I februar 2024 hadde det nye fylkeslaget for 
første gang et 2-dagers årsmøte i Mandal, og vedtok der blant annet en ny arbeidsplan for 
perioden 2024–27 som peker ut retningen for perioden vi nå er inne i. Tilbakemeldingene på 
2-dagers årsmøte har vært svært positive, og i evalueringen av møtet har ønsket om å 
gjennomføre dette også i framtidige mellomvalgår blitt tatt opp. 

 

Fylkesstyret, AU og representantskap 

Fylkesstyret har hatt 7 møter, og behandlet 59 saker. To av møtene ble gjennomført fysisk, 
resten digitalt. Digitale møter er både en praksis som har fortsatt etter pandemien, og en 
konsekvens av at fylkesstyret har hatt mange av sine møter på kveldstid og 
representantskapet har overtatt funksjonen med større helgemøter der det også legges opp til 
ytterligere program. 

Representantskapet har hatt 2 møter, og behandlet 19 saker. Det første møtet i mai ble 
avholdt i Tvedestrand sammen med et åpent møte med May Brit Stenjor fra Norske Kvinners 
Sanitetsforening, mens det andre i november ble avholdt i Kristiansand i tilknytning til 
nominasjonsmøtet for stortingsvalget 2025. 

Det har vært lagt fylkesstyremøter eller representantskapsmøter i forkant av 
landsstyremøtene, slik at saker som skal opp i landsstyret kan behandles i fylkeslaget. 

AU har hatt 5 møter og behandlet 19 saker, i tillegg til kommunikasjon på Teams og e-post. 

 

Medlemmer og lag 

Det var sterk medlemsvekst i fylkeslaget fram til en liten nedgang i pandemi- og 
mellomvalgsåret 2020. Siden den gang har vi hatt et relativt stabilt medlemstall med svak 
oppgang i valgår og svak nedgang i mellomvalgår. 

Agder SV hadde ved utgangen av 2023 736 medlemmer, en oppgang på 5 fra året før. Ved 
utgangen av 2024 har vi 745 medlemmer, hvorav 54 er innmeldt i 2024. 

Agder SV har 14 lokallag. Arendal SV, Birkenes SV, Evje og Hornnes SV, Farsund SV, 
Flekkefjord SV, Froland SV, Grimstad SV, Kristiansand SV, Lillesand SV, Lindesnes SV, 
Lyngdal SV, Risør SV, Tvedestrand SV og Vennesla SV, men Risør SV er for tiden ikke 
aktivt.  
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Lokallagenes medlemsutvikling: 

 

Lokallag:       Medlemmer 31/12/23:  Medlemmer 31/12/24:   Endring: Prosent: 

Arendal   154   156   +2 +1,3 % 

Birkenes   6     8   +2 +33,3 % 

Evje og Hornnes  7     7     0     0 

Farsund   36    44   +8 +22,2 % 

Flekkefjord   26    23   –3 –11,5 % 

Froland   9     10   +1 +11,1 % 

Grimstad   45    45     0     0 

Kristiansand   238   239   +1 +0,4 %  

Lillesand   49    47   –2 –4 % 

Lindesnes   72    76   +4 +4,3 % 

Lyngdal   15    13   –2 –13,3 % 

Risør    8     6   –2 –25 % 

Tvedestrand SV  24    25   +1 +4,2 % 

Vennesla   25    25     0      0 

 

 

Gjennomførte tiltak fra arbeidsplanen 
I arbeidsplanen er det satt ned både politiske og organisatoriske målsetninger. I den politiske 
strategien har målet vært at Agder SV skal være en tydelig, radikal stemme for miljø, 
feminisme, sosialisme og internasjonal solidaritet i et fylke som har vært preget av borgerlig 
styre og som er dårligere på̊ likestilling og sosial utjevning enn resten av Norge, samtidig som 
vi ser at større press på natur og at utslippene går i feil retning.  

I kapittel 4 er det pekt ut prioriteringer som organisasjonen skal jobbe ut fra, delt opp i fire 
ulike mål, og fylkesstyret skal årlig rapportere til årsmøtet om hvilke tiltak som er gjennomført. 

 

Mål 1: Bygge organisasjonen 

• Det ble gjennomført åpent møte med May Brit Stenjor i Tvedestrand i forbindelse med 
representantskapsmøtet der i mai. Det var ikke stort oppmøte utenom 
representantskapets medlemmer, og som organisasjonsbyggende tiltak er nok det at 
man er ute på besøk hos lokallag minst like viktig som det åpne møtet. 
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• Det har blitt gjennomført tre mindre formelle digitale møter med lokallag og lokale 
folkevalgte i perioden, i april, august og desember. Målet med disse møtene er å høre 
hvordan det går, og dele erfaringer uten at det er vedtakssaker på agendaen. 
 

• Fylkesstyremedlemmer har vært på besøk på de fleste lokallagsårsmøter i januar. 
 

• Lokallagsskolering ble etter dialog med lokallaga løst på en ny måte i 2024. Vi hadde 
lokallagsskoleringer i mai, fordelt på fire samlinger med 3-4 inviterte lokallag på hver 
samling. Alle aktive lokallag var representert unntatt Flekkefjord. Oppslutningen var 
langt større ved denne modellen for gjennomføring enn det vi har hatt tidligere, og det 
var en god mulighet for erfaringsutveksling mellom laga i tillegg til skolering fra en 
innleder med spørsmål og diskusjon. 
 

• Fylkessekretær hadde før sommeren en ringerunde til medlemmer uten lokallag, men 
kom kun i kontakt med et fåtall. 
 

• Det ble tidlig i perioden utarbeidet forslag til en rekrutteringsplan av Ainja. Denne fikk 
skryt og noen tillegg i fylkesstyret, og ble sendt ut i organisasjonen. Det er tydelig at 
det er Anijas eget lokallag Farsund SV som har tatt dette arbeidet mest på alvor og 
har fått resultater av aktivt rekrutteringsarbeid gjennom høsten, som bør være til 
inspirasjon for resten av organisasjonen. 
 

• Det har ikke blitt gjort et eget arbeid for å sikre at grupper som er underrepresentert i 
demokratiet finner sin plass i SV  
 

• Vi arrangerte Sandøyafestivalen i månedsskiftet august/september. De som deltok ga 
gode tilbakemeldinger på festivalen, men vi skulle gjerne ha hatt med flere – og særlig 
yngre deltakere, for eksempel gjennom et tettere samarbeid med SU. 
 

• SU har vært representert i fylkesstyre, representantskap, nominasjonsmøte og 
valgkampgruppe, og midlene satt av til SU i fylkeslagets budsjett er blitt overført til SU. 
 

Mål 2: Gjennomføre SVs politikk 

• Fylkestingsgruppa orienterer på alle fylkesstyremøter, og medlemmer av fylkesstyret 
deltar på fylkestingsgruppas møter. 
 

• Det er et område på Teams og en egen e-postliste for lokale folkevalgte, men disse 
blir lite benyttet. 
 

• Det ble organisert og lagt til rette for en felles trafikksikkerhetskampanje i forbindelse 
med skolestart. Kampanjen bygget på godt arbeid fra fylkestingsgruppa gjennom 
vårhalvåret, og ble opplevd som god, men kunne med fordel hatt flere deltakende 
lokallag. 
 

• Tor, Anne Mette og Jan Erik ble gitt et eget ansvar for å skrive kronikker og innlegg. 
Tor har hatt omkring 10 innlegg i Fvn og 1 i Klassekampen, og Anne Mette har hatt en 
kronikk i Fvn og Agderposten og et innlegg i Fvn med hatten som miljøpolitisk kontakt. 
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• Det er publisert 94 innlegg på Agder SVs Facebookprofil og 75 innlegg på Agder SVs 
Instagramprofil. Sosiale Medier ble diskutert i fylkesstyret i april, med utgangspunkt i 
et notat skrevet av Eva og Guttorm. Det har likevel ikke blitt etablert noen tydeligere 
ansvarsfordeling for dette i fylkesstyret. 
 

• Fylkestingsgruppas arbeid er beskrevet i den politiske beretningen. 
 

Mål 3: Styrke det gode samarbeidet med fagbevegelse og utenomparlamentariske 
organisasjoner 

• Følgende arbeid er rapportert inn av de politiske kontaktene: 

Faglig kontakt har deltatt på LOs mandagsmøter, der LO Agder har møte med 
Stortingsrepresentant, Ap, SV og alle forbundene hver første mandag i måneden. 
Faglig kontakt har også deltatt på LO Agder sine regionkonferanser. 

Inkluderingskontakt har ikke fått henvendelser fra medlemmer eller lokallag som 
berører kontaktens ansvarsområde. Medlemmer og lokallag har flere ganger blitt 
oppfordret til å ta kontakt, og retningslinjer for fylkesstyrekontaktenes arbeid er blitt 
drøftet i Representantskapet.  

I Lindesnes SV, hvor undertegnede er lokallagsleder, har det siden fylkesårsmøtet 
vært jobbet med en utsendelsessak av en partikollega og lengeværende flyktning. I 
dette arbeidet har lokallaget hatt kontakt med stortingsgruppa og jurist, og erfart hvor 
svakt enkeltmennesker står i møte med norsk rettspraksis og innvandringspolitikk. 
Mange av Agders medlemmer har bidratt økonomisk til å få saken opp for retten, og til 
hans livsopphold i Uganda. 

Inkluderingskontakt har henvendt seg til det sentrale inkluderingsutvalget og etterlyst 
samarbeid og informasjon om arbeid med inkluderingspolitikk. Henvendelsen er ikke 
blitt besvart, og blitt purret på både skriftlig og muntlig. Skal vi lykkes med dette 
arbeidet i fylket og lokallag så bør det være et nærmere samarbeid med SVs 
inkluderingsutvalg. 

• AU har ikke igangsatt et eget arbeid med å utvikle samarbeid med organisasjoner 
som jobber med levekårsutfordringer. 
 

Mål 4: Gjennomføre gode valgkamper i hele Agder 

• Årsmøtet satte ned en nominasjonskomite, og tydelige frister for prosessen. Alle 
lokallag og medlemmer ble bedt om innspill på flere stadier i prosessen, og liste ble 
vedtatt på nominasjonsmøtet 9. november. 
  

• Fylkesstyret har fordelt fylkesstyremedlemmer til å besøke de fleste 
lokallagsårsmøtene, blant annet for å holde kontakt og mobilisere til aktiv valgkamp. 
 

• Det ble i september nedsatt en arbeidsgruppe fra fylkesstyret for å utarbeide utkast til 
valgkampstrategi. Det ble bedt om innspill fra lokallag, og strategien ble behandlet i 
fylkesstyret i oktober og vedtatt av representantskapet i november. Der ble også 
valgkampgruppe satt ned, som forvalter strategien videre. 
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Økonomi: 
Regnskapet er typisk for et mellomvalgår, med et betydelig overskudd på kr 231 614. Dette er 
over det dobbelte av budsjetterte overskuddet på kr 106 991, men fortsatt mindre enn 
underskuddet i forrige valgår, 2023, på kr 266 792. Den klart største enkeltkostnaden, bak 
ansattressurs, er at vi for første gang arrangerte 2-dagers årsmøte i 2024.  

Vi har i 2024 reforhandlet avtalen med SV sentralt om finansiering av 
fylkessekretærordningen. Agder SV disponerer en 50 % stillingsressurs. Tidligere har 
fylkeslaget dekket kostnaden for en 30 % stilling mens sentralt har dekket resten, dette er nå 
redusert til 25 %. På grunn av lønnsvekst og ansiennitetshopp er likevel er kostnaden omtrent 
den samme nå som i 2023, og vil fortsette å stige år for år. 

Vi har også reforhandlet avtalen med Arendal SV om fordeling av kontorutgiftene i Arendal. 
Her har fylkeslaget tidligere dekket 65 %, men dekker nå 50 %. 

Landsstyret har vedtatt en ekstrabevilgning til fylkeslagene som gir oss kr 25 000 i 2024 og 
25 000 i 2025.  

Vi har totalt en solid økonomi, med en egenkapital over kr 580 000, og er godt rustet for et 
valgår. 


